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Abstract (en)
For the purpose of fitting to the inside width of the wall opening (10), the door frame (14), which comprises metal sections (12) and is installed in a
wall opening (10), has a compensating bar (16) which can be pressed against the wall opening relatively to the metal sections (12) on each of its
limbs (18, 20, 22). The compensating rails (16) are installed in openings extending in the longitudinal direction of the metal sections (12) and are
arranged to be movable in the transverse direction. For the purpose of pressing on, use is made of clamping screws which are accessible through
holes from the inside of the door frame (14). To fill in the two upper corners of the door frame (14), corner pieces (50) are installed in the mutually
adjacent ends of the compensating bars (16), which are composed of square hollow sections. Such a door frame, which can also be designed as a
window frame, facilitates the fitting to the particular wall opening with little input of labour. <IMAGE>

Abstract (de)
Der aus Metallprofilen (12) bestehende und in eine Wandöffnung (10) eingesetzte Türrahmen (14) weist zur Anpassung an die lichte Weite
der Wandöffnung (10) an jedem seiner Schenkel (18, 20, 22) eine relativ zu den Metallprofilen (12) gegen die Wandöffnung andrückbare
Ausgleichsschiene (16) auf. Die Ausgleichsschienen (16) sind in sich in Längsrichtung erstreckende Oeffnungen der Metallprofile (12) eingesetzt
und in Querrichtung verschiebbar geführt. Zum Andrücken dienen durch Bohrungen von der Innenseite des Türrahmens (14) zugängliche
Spannschrauben. Zum Ausfüllen der beiden oberen Ecken des Türrahmens (14) sind in die einander benachbarten Enden der als Vierkant-
Hohlprofile bestehenden Ausgleichsschienen (16) Winkelstücke (50) eingesetzt. Ein solcher, auch als Fensterrahmen ausbildbarer Türrahmen
erleichtert das Anpassen an die jeweilige Wandöffnung bei wenig Arbeitsaufwand.
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